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Josep Vallès 

«L'hockei patins serà 
esport olímpic» 

En Josep Vallès i Frigola va néixer a Girona 
fa un bon grapat d'anys. Fa 25 anys que és a Mo-
llet, tot i que al príncipíi visqué uns anys a Mar-
torelles. Fa vuit anys que és directiu del club 
d'hockei de Mollet. Ha estat, doncs una persona 
que s'ha integrat ràpidament al poble, i és consi-
dera un molletà de cap a peus. 

I amb en Josep Vallès vam parlar de Mollet, 
d'esport i, lògicament, de l'hockei patins un es-
port del que és un amant. 

Molts diuen que Mo-
llet, en uns anys ha de 
fer el pas de poble gran 
a ciutat . Uns fan servir 
aquest canvi per tal de 
seguir vivint del poble 
però, el que és una rea-
litat, és que aquest 
canvi encara és una in-
cògnita. «Crec que a 
Mollet ma i no es podrà 
fer aquest canvi ja que 
estem molt a prop de 
Barcelona. Molts hem 
vist l 'evolució del Mo-
llet rura l al Mollet in-
dustr ial i això ha com-
por ta t un allau d ' im-
migrants . Però, el pro-
b lema d 'alguns immi-
grants és que, tot i por-
t a r bas tants anys a 
Mollet, no s 'han inte-
gra t al poble i no viuen 
a m b el poble. Manca 
mol ta part icipació de 
la gent.» 

L 'Ajuntament hau-
r ia de ser el capdavan-

ter d 'aquesta integra-
ció però ja no tan sols 
no ho fan si no que por-
ten a la Mart ir io per 
fer el pregó a la Festa 
Major . «L 'a juntament 
haur ia de por ta r a ter-
m e aquesta integració. 
Però aconseguir una 
plena integració és 
una tasca molt difícil. 
El fet que la Mart ir io 
vingués a fer el pregó 
de la Festa Major crec 
que ho vàren rer a m b 
tota la bona fe del món 
Derò no els hi va sortir 
3é. Com artista la res-

pecto però dubto que 
sigui la persona indi-
cada per fer el pregó de 
la Festa Major de Mo-
llet.» 

La dècada dels vui-
tan ta ja s 'ha acabat . 
Tots els mi t j ans de co-
municació duran t els 
dar rers dies de l 'any, 
es van dedicar a esco-

llir l 'home o la dona de 
la dècada. A Mollet tot 
i que no s 'ha fet, n 'hi 
ha un personatge que 
es surt de la resta dels 
molletans: el p intor 
Joan Abelló. 

«Sens dubte, estic 
d 'acord a m b tú. El 
pintor Joan Abelló 
l ' ahur íem d'escollir el 
molletà d 'aques ta dè-
cada dels 80. Tot i que 
a Mollet n 'hi ha perso-
natges molt impor-
tants i destacats. L'ar-
tista, Josep Maria Pou 
podr ia ser un clar 
exemple, o el bal lar í 
Joan Boix i, j a com a 
esportistes, desde Vic-
tor Mas, à rb i t re de 
bàsquet , Joan Ramon 
Bordas, internacional 
d'hockei, Ana Belen 
Alvaro, jugadora in-
ternacional de bàs-
quet, etc., Mollet té 
personatges destacats 
però no se' Is valora 
com s 'haur ien de valo-
rar.» 

Si par las a m b en 
Josep Vallès, al princi-
pi o al final, acabaràs 
par lan t d 'hockei pa-
tins. Aquesta discipli-
na esportiva serà es-
port de demostració 
als Jocs Olímpics de 

Barcelona. Ja s 'ha do-
nat a conèixer que als 
propers Jocs Olímpics, 
al 96, no hi h a u r a n ni 
esports de exhibició ni 
de demostració. Per 
tant, l 'hockei pat ins se 
la juga al 92, tan sols 
de una oportuni ta t per 
tal de ser esport olím-
pic. «La Federació Es-
panyola, la Asociació 
de clubs (ACEHPA), i 
fins i tot la Diputació 
estan es tudiant serio-
sament els canvis en la 
reglamentació per tal 
de convertir l 'hockei 
pat ins en un esport 

Què pensa, vostè de? 

olímpic. Ja s 'han co-
mençat a modif icar les 
normes, com ara el dos 
àrbi t res i ja la propera 
temporada es jugarà 
a m b la nova porter ia . 
Precisament, la nova 
porter ia ha estat idea 
d 'un molletà i ex-juga-
dor del Mollet, Toni 
Sariol qui era, fins el 
mes de desembre, el 
màx im responsable de 
l 'hockei pat ins dins el 
Comitè Organi tzador 
dels Jocs Olímpics.» 

Toni Sariol, tot i que 
va dimit i r del seu cà-
rrec cont inuarà col·la-

borant a m b la Federa-
ció Internacional . 

Les noves porteries 
a juda ran molt a l 'hoc-
kei pat ins. «Són sem-
blants a les d'hockei 
gel i d 'aques ta fo rma 
impideix que la bola 
un cop ha entra t a la 
porteria , surt i . A més 
ai ser de color vermell, 
afavoreix a la televisió 
ja que, ac tua lment si 
un esport vol promo-
cionar-se ha de ser te-
levisiu. Amb la televi-
sió es quan comencen 
a apropar-se els spon-
sors i afeccionats.» 

Montserrat Tura: Té la m à bas tan t du ra però a un Ajuntament s 'ha de 
tenir. , c j i 
Carme Coll: Com ex-alcalde, persona i car ismes es quelcom tora del 
normal . 
Ramon Altayó: És un gran amic meu i dels grans amics no es pot par lar . 
És una gran persona. 
Pasqual Alemany: És una gran persona i un gran esport ista tot i tenir el 
defecte que té. Toma , al mes de se tembre a ser sots-president del club. 
Rafael Alarcón: Com a conseller d 'esports li m a n c a mol ta experiència 
però ho fa el mil lor que pot. 
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